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Legárd Krisztián, képvise l ő 

részére 

Tisztelt Képviselő Úr! 
Tisztelt Képviselő-testület! 

A kerületben történt építési törmelék és fö ldlerakással kapcsolatos interpellációjában több kérdést 
intézett hozzám. A probléma fo ntos, hi szen az egyszerre terheli a környezetünket. és rontja 
településképünket is. 

Az elhelyezett építési töm1elékek és fö ldlerakásokkal kapcsolatban több bejelentés, illetve hatósági 
észlelés történt a mezei őrszolgálat, valamint a közterület-felügyelet részérő l. Kérésemre a 
Polgármesteri Hivatal a hulladék lerakások kivizsgálása és felszámo lása érdekében hivatalból 
megindította az eljárást és intézkedést kezdeményezett az érintett szakhatóságoknál. 

Megkerestük a Pest Megyei Kormányhivatalt, hogy a tulajdonosok, illetve a földet használatba 
vevők rendelkeznek-e megfe le lő engedélyekkel. és kezdeményeztük a környezetvéde lmi elj árás 
lefo lytatását. A kabinet segítségével pedig felvettük a kapcsolatot a Földművelésügyi Minisztérium 
parlamenti államtitkárával is . Hivatalunk felkérte a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóságot 
annak vizsgálatára, hogy a patak vízminőségére milyen befolyással van a felhalmozott hulladék. A 
külterületi ingatlanoknál a te1möfö ld védelméről szóló törvényben foglaltak megsé1iésének alapos 
gyanúja miatt elj árást kezdeményeztünk a Budapest Főváros Kormányhivatalnál, és egyben kértük az 
ügyfélként való státuszba vételünket. 

Az eddigi vizsgálatok alapján megállapítható, hogy szennyezett területek magánszemélyek osztatlan 
közös tulajdonában vannak, a törmelék és a fö ld lerakása helyenként kb. 6-8 m magas, és az 
ingatlanok telj es terül etét beborítja. A hulladék és a fö ld lerakása a belterületi , illetve a külterületi 
ingatlanokon valószínűleg engedély nélkül történt. Arra vonatkozóan pedig sajnos nincs hiteles 
infonnációnk , hogy az építési tö1melék, fö ld honnan származik. 

A hulladéklerakási szándékró l, az érintett tulajdonosok szóbeli tájékoztatása szerint, Pintér Gábor 
volt alpolgármesternek már a nyáron vo lt tudomása, de én, mint a kerület polgármestere, illetve a 
Hivatal akkor e tTől hivatalos j elzést nem kaptunk. 

Személy szerint kiemelten fontosnak tartom az illegális hul ladék lerakásokkal kapcsolatos jogellenes 
cselekmények fe lszán1olását, és minden lehetséges eszközzel atTa fogok törekedni, hogy a probléma 
megnyugtató módon mie lőbb rendeződjön. A hatósági eljárások eredményéről a Képviselő-testületet 

és a lakosságot a későbbiekben tájékoztatni fogom. 

Budapest, 20 17. november ?,-.~ .. " 

Tisztelettel, 

Hajdu László 
polgármester 


